
"FULL" BASKETBALOVÝ VÍKEND V PRAZE 

Vyzkoušeli jsme si, jak zvládneme takový opravdový basketbalový víkend s cestováním, 

přesuny, noclehem, jídlem a vůbec vším a myslím, že můžeme říct, že se nám povedl, i když 

nám všem dal zabrat. Tým U11 ( vlastně U10 + Terka a Klaudie ) vyrazil tedy už ráno v sobotu 

Pendolinem do Prahy - odjezd nakonec stihla i Domčina čepice, která zaměstnala celou směnu 

expresu, než skončila na její hlavě. Jediným problémem cesty se tak nakonec stala hmotnost 

tašek, do nichž některé maminky dostaly až dvanáct chlebů (!) - Ježíš na poušti jich měl jen pět 

a stačilo mu to - a k tomu samozřejmě dvakrát půllitr něčeho na pití ( nevadí, že v Pendolinu 

dostává každý láhev vody zdarma). 

V hale Na Květnici nás přivítaly naše známé oranžovo-černé kouzelnice, proti kterým jsme hráli 

už v Olomouci ( a nepříliš slavně). Dnes byla hra mírně lepší, ovšem opět nás postihla naše 

známá nemoc - z prvních deseti střel na koš skončil míč v koši jen jednou (Terka), ostatní 

produkovaly opět rány jako o Božím těle. I když vím, jak zrádné jsou nuselské koše - užili jsme si 

s nimi už dříve s jinými týmy svoje - přesto 10% úspěšnost mě nemůže naplnit nějak slastným 

pocitem. Ve druhém poločase jsme se ale přece jen probudili a hlavně Nela ( v silnejší sestavě ) 

a Vanda (v méně zkušené sestavě ) přece jen obraz hry a tím i výsledek trochu opravily. Ovšem 

na nějaký supervýkon proti Wizards přece jen ještě čekáme.. 

Po zápase jsme se vydali na cestu Prahou, od Malostranského náměstí přes Karlův most k 

Rudolfinu a pak na Národní do (chce se mi napsat "naší oblíbené" Bageterie Boulevard - je to 

možné, že to jsou už skoro dva roky, co se Eliška zamkla na záchodě a já jsem snědl polívku té 

paní ? :) ) Na zápas 1.ligy žen Nusle - Aritma jsme se vrátili právě včas, ale podle očekávání nás 

zápas tolik nezaujal ( výjimku představuje Terka ) a po čtvrtině už jsme ho moc nesledovali. 

Večeře ve vedlejší restauraci nám trochu nabourala rozpočty (Praha je zlatá loď), ale všem 

chutnalo. Cesta do hostelu Na Pražačce už byla poznamenána prvním stupněm únavy, který se 

projevuje nadměrnou aktivitou, pády v tramvaji, těkavými pohyby, upouštěním předmětů na 

zem, komentáři ke všemu a neustálými dotazy a vůbec celkovou agitovaností, která spolehlivě 

likviduje každého, komu, je víc než dvacet. Druhý stupeň únavy se naštěstí dostavil docela 

rychle - po čaji na hotelu v devět už většina spala.. 

BC Wizards - OSK Olomouc 34:21 

Jeřábková 10 - 2/0, Petrželová 7 - 2/1, Šumberová 2, Potáčková 2 

V neděli jsme se ještě na chvíli převlékli za turisty (orloj a sv. Václav a to muzeum - pane 

trenére, jak se to muzeum jmenuje příjmením ?) a pak jsme už dorazili do skromné tělocvičny 

na Břevnově. Podmínky byly opravdu jednoduché - jen velké koše, malé hřiště a prostor pro asi 

deset diváků, lavičky pod koši, žádný čas nebo ukazatel. Tohle jen konstatuji kvůli přesnosti, 

jinak jsme se přizpůsobili, nedivili se ani si nestěžovali - což je jedině správný přístup - učme se 

respektu, skromnosti a nehledejme chyby a nedostatky kolem nás. Odehráli jsme tři zápasy po 

sobě proti chlapeckým týmům a vedli si výborně - nejprve jsme přeběhali kluky ze Slaného (kdo 

si ještě vzpomene na loňskou porážku 4:9 z Proseka?), pak jsme sehráli výborný zápas proti 

chlapcům z PORG - trenér se přišel po zápase zeptat, jestli je to opravdu to družstvo, se kterým 



vyhrál loni 102:2 - nemohl uvěřit - a nakonec jsme porazli domácí BS Spartu. 

Vysoké koše jsme si zamilovali, ovšem pravda je, že jsme vyhráli hlavně díky rychlým startům 

dopředu a vynikajícím přihrávkám (hlavně Terka, ale stejně dobře Klára a Eliška B.). V posledním 

utkání proti přece jen méně zkušenému soupeři si svoje body daly i Emma, Viki2 a taky první 

šestka Majdy2 by měla být zaznamenána. Rozsvítila se i Viki K. a předvedla řadu svých 

nádherných a rychlých zakončení. Výborně jsme bojovali ( tradičně Terka, Nela, ale i Vanda), 

velice slušně bránili ( Viki, Emma, Eliška B.) a startovali dopředu ( Klára, Viki). Jinak byla ovšem 

neděle ve znamení pádů - napřed Domča a Emma se přerazily přes lavičku v tělocvičně a když 

už se zdálo, že jsme z nejhoršího venku, spadla Klárka se schodů v metru. Snad jim ale tyhle 

nepříjemnosti dojem nezkazily. 

SŠK Slaný - OSK Olomouc 33:44 

Jeřábková 18 - 2/2, Klonová 10, Potáčková 6 - 2/2, Bahounková 4, Šumberová 4, Rašková 2 

PORG Praha - OSK Olomouc 35:32 

Jeřábková 15 - 5/1, Potáčková 7 - 2/1, Bahounková 4, Klonová 2, Šumberová 2, Zajíčková 2 

BS Sparta - OSK Olomouc 16:65 

Jeřábková 14 - 2/0, Klonová 14, Šumberová 13 - 2/1, Petrželová 6, Potáčková 5 - 2/1, 

Bahounková 4, Rašková 4, Šimáčková 2, Zajíčková 2, Jančová 1 - 2/1, 

Zájezd tedy skoro na jedničku - pravda, některým se návyky už zase trochu vytratily z hlav 

(naposled jsme jeli vlakem v listopadu), známé firmy (Viki, Vanda, Emma), získaly nové posily 

(Viki Z.) a obdivovatelky (Klára, Domča) a občas bylo toho uklidňování zapotřebí víc, než bych 

čekal s ohledem na naši cestovatelskou zkušenost. Na druhou stranu dvanáct hodných děvčátek 

nic příliš nevyhraje, takže beru, že tam musejí být i "divošky", jen občas vědět, kdy už to stačí..V 

neděli už to bylo o dost lepší (pochvala Viki a Domča), zbývalo jen uzemnit mladší Viki Z. a tak 

jsem zaplašil na čas svoje pochyby o účasti týmu v Klatovech - snad to přece jen půjde :) 

 



 


